

检测报告

TEST REPORT

报告编号: 2017000640-1 b

Report №.:

委托单位:

厦门市献宝净化科技有限公司

Customer:

XIAMEN TREASURE PURIFICATION TECHNOLOGY LIMITED

地

址:

福建省厦门市思明区龙山南路84号龙山时尚中心121室

UNIT 121, LONGSHAN FASHION CENTER, NO.84 SOUTH

Customer Add.:

LONGSHAN ROAD, SI MING DISTRICT, XIAMEN, FUJIAN, CHINA

收样日期:

2017-1-18

Sampled Date:

2017-1-18

检测地址:

广东省广州市先烈中路100号大院34号楼

Address for Test:

Building 34, No.100, Xianlie Middle Road,

Guangzhou, Guangdong, China

编制: P [1]

Authorized signatory

审核:

Date for Reporting

中国广州分析测试中心 地址: 广东省广州市先烈中路100号大院34号楼 邮编: 510070 传真: (020) 87685550 网址: www.fenxi.com.cn 业务电话: (020) 37656880



检测报告

样品名称:

样品外观:

空气净化液

报告编号:

2017000640-1 b

Sample Name

TX-5 Nano Catalyst

Report №.

样品批号:

201701

检测日期:

2017-1-18 至 2017-2-8

Sample Lot №./Batch №:

无色液体

Testing Period 受检样品数量: 18-Jan to 8-Feb 1000mL

Sample Appearance:

Colorless liquid

Quantity Received

分析检测结果

Test Results

分析项目 Item	检测结果 Result		试验条件下 的下降率	
	放入样品0h浓度 0 h after the sample was put in (mg/m³)	放入样品24h浓度 24 h after the sample was put in (mg/m³)	Rate of decline under the test condition(%)	检测方法 Method
TVOC	10.8	1.07	90.0	参照JC/T 1074-2008 Reference to JC/T1074-2008

(以下空白) (End of report)



备注

1. 参照 JC/T 1074-2008, 在1m3的密闭玻璃箱中注入一定量的苯、甲苯、二甲苯、苯乙烯及十一 烷(TVOC以苯、甲苯、二甲苯、苯乙烯及十一烷计),作用24h测定浓度变化。

With reference to JC/T1074-2008, inject a certain number of benzene, toluene, xylene, styrene and undecane (TVOC counted as total concentration of benzene, toluene, xylene, styrene and undecane)in a sealed box(the volume of it is 1m3), then determinate the concentration before and after treated by the sample 24h.

Note

2. 以上结果未扣除空白。Results in this report are calculated without deduction of the blank.



检测报告

TEST REPORT

报告编号:

2017000640-1 b

	Report №.:	٠
检测类型: ☑ 送检; 抽样; 现场检测:	气温: \ ℃ 湿度:	1
Test Type: Submitted by Our Insitu Test Center	sting Air Temperature: °C Humid	lity
注: 以下项目仅供抽样检测时填写 Annotate:The Following Items Shall be Filled if Samp	ling by Our Center is Selected	
抽样单编号:	受检批数量: \	
Recording Sheet №. for Sampling:	Batch Quantity Tested:	
抽样日期: 年 1 月 1 日	抽取样品数量:	
Sampling Date:	Quantity Sampled:	
抽样地点:	生产日期: \ 年 \	H
Sampling Place:	Manufacture Date:	

声明

Declaration

- 1) 报告无本中心检验/检测业务专用章无效,无编制人、审核人、批准人签字无效。 Test report is invalid without official seal and signatures.
- 2) 检验/检测报告涂改增删无效。

Test report is invalid if being altered, supplemented or deleted.

3) 未经本中心书面批准不得部分复制本报告,全部复制除外。

Without the prior written approval of the laboratory, test report shall not be reproduced excepting full.

4) 对送检样品,样品信息由委托方声称,本中心不对其真实性负责。

For the sample(s) submitted by customer, the sample information in test report is declared by customer, and the laboratory is not responsible for its authenticity.

5) 对送检样品,本报告仅对来样负责。

For the sample(s) submitted by customer, test report is responsible only for the sample(s) tested.

6) 未经本中心同意,委托方不得擅自使用本报告中的结果进行不当宣传。

Without the consent of the laboratory, customer shall not presume to use the test result(s) in this report for improper propaganda.

7) 若对本报告有异议,应于收到报告后15日内向本中心提出,逾期将视为承认本报告。 Any disagreemnets of the test report should be fed back to us within 15 days upon receiving the report. After 15 days, the test report is considered as accepted by the customer.